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To: 51.2e 15122 5.1.2e)]
From: ACE, EAC. CARED

Sent: Wed 3/17/2021 6:58:06 AM

Subject: FW: Pilotopzet in het mbo/ho en regels- en richtlijnen

Received: Wed 3/17/2021 6:58:06 AM

Wat vind jij hiervan?

@minvws.nl]

Ik zie hier geen probleem in. Het gaat om het oefenen met onderwijs activiteiten over het algemeen.
De lastigste is mogelijk experimenten door de studievereniging. Dat moet wel goed zijn omschreven.

Oppassen met precedentwerking bijv richting de gezelligheidsverenigingen.

Ik weet niet zo goed waarom om toestemming wordt gevraagd.

Kan ik volgens de bovenstaande lijn antwoorden?

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www .blackberry.com)

Datum: dinsdag 16 mrt. 2021 1:39 PM

AIEEE Go minvws olf @Wminvws.nl>

Onderwerp: RE: Pilotopzet in het mbo/ho en regels- en richtlijnen

Graag wil ik u herinneren aan onderstaande. Er is een pilot in Nijmegen waar de start afhangt van het akkoord op

het mogen experimenteren met oa. zelfstudie, workshops en (inhoudelijke) activiteiten bij studieverenigingen -

op

de campus, in een gecontroleerde omgeving, vasthoudend aan de 1,5 meter afstand en de overige

veiligheidsregels. Zie onderstaande mails van|[ERERY cor een extra toelichting.

Wij hopen spoedig van u te horen.

Bij voorbaat hartelijk dank.

Groet SEARS

5.1.2e Ministerie van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap

van: [EXE],
Verzonden: vrijdag 12 maart 2021 10:44

se EY BE)
5.1. @minvws.nl); [IEEE @minvws.nl'

iCC: 5.1.2e .25.1.2e

Onderwerp: FW: Pilotopzet in het mbo/ho en regels- en richtlijnen

[EE
Naar aanleiding van ons overleg zojuist, stuur ik je toch nog eenkeer ons verzoek om akkoord om de pilotreikwijdte.
Er is dus geen sprake van loslaten van 1,5 meter.

1k leg het jullie onderstaande aspecten van de pilots alleen voor omdat|EXEN in eerder stadium expliciet vroeg om

zeker te stellen dat pilots binnen alle uitgangspunten van het kabinet/Rivm plaatsvonden.
Om datje over de onderstaande aspecten discussie zou kunnen voeren, en om transparant te zijn richting jullie, leg
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ik jullie onderstaande toch even voor.

Zou mooi zijn als je vandaag kunt reageren.

Groet

van: [SEY OE)Verzongen: donderdag 11 maart 2021 10:59

Aan: Ears

5.1.2¢ J 5.1.2e .25.1.2eCC: BEANE] ( ce) 5.12e  1s12

Onderwerp: Re: Pilotopzet
i

in het mbo/ho en regels- engrrr

52Dank voor je mail. Goed om hierover van gedachten te wisselen. Hierbij een korte reactie.

Het gaat gelukkig niet om nieuwe testen. Hierover hebben wij goede afspraken gemaakt met] ERE Het gaat

gelukkig ook niet over nieuwe plannen. In de bestaande plannen en opzet van de acht pilots - zoals deze ook

eerder zijn gecommuniceerd in de Kamerbrief stavaza Corona (23 februari) en in de factsheets - is opgenomen dat

het zeer waardevol is om bepaalde activiteiten die nauw grenzen aan onderwijs en binnen de grenzen van de

onderwijsgebouwen gecontroleerd kunnen plaatsvinden te onderzoeken.

Hiermee passen ze als experiment juist goed in de opzet zoals we deze vanaf de start hebben gecommuniceerd
naar de pilotregio’s en zijn ze significant anders dan fieldlabs. In Fieldlabs gaat het namelijk cok om de doelstelling
om de 1,5 meter veilig te kunnen loslaten. Dit is in deze pilots

— ook niet in de voorbeelden die wij noemden -

expliciet niet het geval.
Daarnaast biedt dit ook een mogelijkheid om direct te kunnen inspelen op de vraag vanuit de Kamer (en

samenleving) om te onderzoeken hoe er meer aandacht kan zijn voor het studentenwelzijn, waar deze voorbeelden

exact voor bedoeld zijn.
Tot slot vinden we het idee van een Fieldlab voor evenementen die verder afstaan van het onderwijs, bijvoorbeeld
de introductietijd in augustus, wel zeer relevant. Hier gaat het ook echt over grootschalige evenementen die meer

risico met zich meebrengen. Hierover gaan wij graag tzt met jullie over in gesprek, los van de nu voorliggende

pilots.

Hopelijk helpt deze uitleg voor een beter beeld. Graag horen we of hier akkoord op kan worden gegeven.

Groet,

Verstuurd vanaf mijn iPhone

Op 11 mrt. 2021 om 07:33 heeft [RENBEBaPEE eminvws.ni> het volgende geschreven:

«IE
Een paar reacties:

Ik begrijp de wens om te experimenteren. En dat is ook nuttig.

Dat zou kunnen als het echt experimenten zijn met een vraag wat wordt uitgeprobeerd, een beschrijving en

onderzoeksobject etc.

En plannen worden ook ergens goed gekeurd.

Er zijn pakweg 2 opties.
- als het gaat om testen: nieuwe testen bijvoorbeeld dan loopt dat via de LCT

- als het echt gaat over hoe kunnen bepaalde activiteiten veilig georganiseerd worden, is het eerder een

fieldlab. Die zijn er voor evenementen, gaat starten voor natte horeca en voor vakantiereizen.

Deze worden interdepartementaal besproken en tot nu toe in MCC uiteindelijk vastgesteld.

Groet,
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Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Datum: dinsdag 09 mit. 2021 8:28 PM

@minvws.nl>

Kopie: <EEEI @minocw.nl>, [EEETIFERET] <MEXETIN@ minocw.nl>
Onderwerp: Pilotopzet in het mbo/ho en regels- en richtlijnen

Bij de start van de pilots zijn wij richting de pilots duidelijk geweest over de belangrijkste
randvoorwaarde: de pilots worden opgezet binnen de geldende RIVM-richtlijnen en richtlijnen in onze

servicedocumenten. Dit betekent onder andere overal het houden aan de 1,5 meter afstandregel (met
de enige uitzonderingen). Deze veiligheidsregels zijn en blijven een belangrijke voorwaarde.

Er zijn nu enkele pilots die graag willen experimenteren met doelgroepen of randzakelijke

(onderwijs)activiteiten die wél met de veiligheidsregels worden georganiseerd, maar op dit moment nog

niet fysiek mogelijk zijn. Het gaat dan om het openen van bibliotheken of studielandschappen voor

kleinschalig groepswerk of zelfstudie (in Delft) of het organiseren van (welzijns-)trainingen, het openen

van een on-campus sportfaciliteit of (inhoudelijke) activiteiten van studieverenigingen (in Nijmegen).
Deze pilots bieden ons de kans om in gecontroleerde experimenten op kleine schaal kennis te vergaren

over hoe deze soorten helpen bij het tegengaan van negatieve consequenties van corona (lees:
eenzaamheid, studentsucces, mentale gezondheid, studieplezier etc). Hiermee kunnen we ook direct

een start maken met de motie Wiersma (VVD), waarin wordt opgeroepen om te onderzoeken op welke

manier activiteiten weer mogelijk zijn die zich richten op de brede ontwikkeling van studenten, hun

sociale en persoonlijke ontwikkeling en het mentaal welbevinden. Wij zouden dit graag in het kader van

deze pilots doorgang willen laten vinden. Graag ontvangen we jullie akkoord op dit plan.

Met vriendelijke groet,


